
 

 

    
Delegeretmøde 2023 

Referat 

 

1. Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Per Bo Christensen, som blev valgt uden modkandidat. 

2. Bestyrelsens beretning 

 

Enkelte delegerede gav udtryk for, bestyrelsen med formanden i spidsen ikke har givet meget lyd fra sig. Til 
gengæld var der ros til beretningen, som kom godt rundt om året, der er gået. 

Beretningen godkendt. 

 

3. Indkomne forslag 
 
Ingen indkomne forslag. 
 
 

4. Forelæggelse af regnskab til godkendelse 
 
Kassereren gennemgik årets regnskab. Der var spørgsmål til webmasterens opgaver og godtgørelse samt 
trafikken på hjemmesiden. 
Der var desuden spørgsmål til de hensættelser, der blev brugt på seminaret i marts 2023 med der til 
hørende opfølgende møder. 
 
Regnskabet godkendt. 
 
 

5. Forelæggelse af budget til godkendelse 
 
Budget godkendt. 
 
 

6. Fastsættelse af næste års kontingent 
 
Der blev udtrykt ønsker om at reducere kontingentet pr. medlem ude i dommerklubberne, men 
beslutningen blev at fortsætte uændret.  



 

 

 
Bestyrelsen foreslog Jens Rohde, Midtjysk Fodbolddommerklub, som ny formand. Jens blev valgt uden 
modkandidat. 
 
Bestyrelsen foreslog Poul Johan, Djurslands Fodbolddommerklub, som nyt bestyrelsesmedlem. Poul Jihan 
blev valgt uden modkandidat. 
 
Dennis Christiansen træder efter eget ønske ud midt i sin valgperiode. Kim Hansen, KAFD, overtager posten 
for det kommende år. 
 

7. Valg af bestyrelsessuppleanter 
 
Pele Olesen, Nordvestjysk Fodbolddommerklub, blev valgt som 1. suppleant. 
Per Svendson, Vestsjællands Fodbolddommerklub, blev valgt som 2. suppleant. 
 

8. Valg af revisor 
 
Bestyrelsen foreslog Jesper Vejling, Nordvestjysk Fodbolddommerklub, som ny revisor. Jesper blev valgt 
uden modkandidat. 
 

9. Valg af revisorsuppleant 
 
Søren Stagaard, Fyns Fodbolddommerklub, blev valgt som revisorsuppleant uden modkandidat. 
 

10. Eventuelt 
 
Dansk Firmaidræt takkede Kim Hansen og DFU for samarbejdet i det forgangne år. 
 
FKP: Pele Olesen gav en orientering om konceptet, og hvad der uddeles midler til. 
Der var forslag om at udvide ansøgningsperioden, så man kunne søge hele året.  Det kan der allerede, idet 
man kan søge om op til 5.000 kroner direkte hos Jakob Bille. 
Der blev foreslået at lave et idékatalog og lægge det på hjemmesiden. 
 
Der var debat om den svære samtale med dommere, der når en vis alder og skal rykke ned eller måske helt 
stoppe med at dømme fodbold.  
 
Der var vingaver til Kim Hansen for arbejdet som overgangsformand, til Per Bo Christensen for at klare 
hvervet som dirigent og endelig vingave og guldnål til Kenneth Thorstein for en stor indsats i bestyrelsen. 
 
 
 
Per Bo Christensen 
14-12-2023 


